
Dz-08.0021.20.2016 

 
PROTOKÓŁ 

z XX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 20 kwietnia 2016 r. 

(godz. 18: 00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII, na podstawie 

listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XX sesję Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki w dniu 20 kwietnia 2016 r.   

   

 

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów Zielonych                       

i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu między 

jednostkami – ul. Kobierzyńska - druk nr 216. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów Zielonych                        

i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu między 

jednostkami – Bulwar Poleski i Wołyński - druk nr 217. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Sportu i Kultury Fizycznej           

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2016 – druk nr 218. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Promocji i Łączności                     

z Mieszkańcami w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Promocji                         

i Łączności z Mieszkańcami Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 219. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Rewizyjną w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki za okres                    

od 1.01.2015 r. do 31.12.2015 r. – druk nr 220. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie dodatkowego oznakowania ulicy Czarodziejskiej w Krakowie - druk nr 221.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           
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w porządku obrad jako punkt 9, a dotychczasowy punkt 9 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany jako ostatni.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie likwidacji progów zwalniających w ciągu ulic Jaworowa oraz Biała Droga            

w Krakowie - druk nr 222.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 10.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zbycia działek nr 408/9 i 408/44 obręb 7 jednostka ewidencyjna Podgórze 

położonych w Krakowie - druk nr 223.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 11.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zbycia części działki nr 101/3 obręb 12 jednostka ewidencyjna Podgórze 

położonej przy ul. Ludwinowskiej w Krakowie - druk nr 224.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 12.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Bodzów – Rejon ulicy Widłakowej” - druk nr 225.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 13.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Rozbudowa istniejącego 

budynku rekreacyjno-sportowego o salę ćwiczeń oraz nadbudowa z przeznaczeniem na sale 

pensjonatowe przy ul. Winnickiej w Krakowie - druk nr 226.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 14.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie odwołania ze składu Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk  

nr 227.  
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P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 15.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2016 - druk nr 228.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 16.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2016 - druk nr 229.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 17.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie odwołania ze składu Komisji Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 230.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 18.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie nadania imienia Świętego Jana Pawła II Domowi Pomocy Społecznej                             

przy ul. Praskiej 25 w Krakowie - druk nr 231.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 19, a Oświadczenia i komunikaty jako punkt 20. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XIX sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XIX sesji Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki zostały przyjęty. 
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Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że na sesję nie przybył żaden z radnych Miasta Krakowa w związku              

z tym przechodzimy do rozpatrzenia pkt. 4 porządku obrad.   

  

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu między 

jednostkami – ul. Kobierzyńska - druk nr 216. 

P. W. Wyrwa odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu między jednostkami                                    

– ul. Kobierzyńska - druk nr 216. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego 

zarządu między jednostkami – ul. Kobierzyńska - druk nr 216. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji.  

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/214/2016. 

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu między 

jednostkami – Bulwar Poleski i Wołyński - druk nr 217. 

P. W. Wyrwa odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu między jednostkami                                    

– Bulwar Poleski i Wołyński - druk nr 217. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego 

zarządu między jednostkami – Bulwar Poleski i Wołyński - druk nr 217. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji.  

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/215/2016. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Sportu                      

i Kultury Fizycznej w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2016 – druk nr 218. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Sportu i Kultury Fizycznej 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 
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Dębniki na rok 2016 – druk nr 218. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Sportu i Kultury Fizycznej w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2016 – druk nr 218. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/216/2016. 

  

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Promocji                  

i Łączności z Mieszkańcami w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Promocji                         

i Łączności z Mieszkańcami Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 219. 

P. K. Laskowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Promocji i Łączności                     

z Mieszkańcami w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Promocji i Łączności                          

z Mieszkańcami Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 219. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Promocji i Łączności z Mieszkańcami w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 

Komisji Promocji i Łączności z Mieszkańcami Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 219. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/217/2016. 

 

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Rewizyjną  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki za okres                    

od 1.01.2015 r. do 31.12.2015 r. – druk nr 220. 

P. W. Wyrwa odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Rewizyjną w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki za okres od 1.01.2015 r. 

do 31.12.2015 r. – druk nr 220 oraz opinię członków Komisji Rewizyjnej do sprawozdania                     

z działalności Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki za okres od 1.01.2015 r. do 31.12.2015 r. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. K. Laskowski, p. K. Gacek, p. P. Bystrowski,                   

p. P. Rusocki. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/218/2016. 
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P. A. Puszkarz przywitał p. I. Smanio – Prezesa Plaży Kraków. 

 

Ad. 9. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie dodatkowego oznakowania ulicy Czarodziejskiej w Krakowie - druk                

nr 221. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

dodatkowego oznakowania ulicy Czarodziejskiej w Krakowie - druk nr 221. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie dodatkowego oznakowania ulicy Czarodziejskiej w Krakowie  

- druk nr 221. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. Ł. Balon, p. P. Bystrowski, p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/219/2016. 

 

Ad. 10. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie likwidacji progów zwalniających w ciągu ulic Jaworowa oraz Biała 

Droga w Krakowie - druk nr 222.  

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

likwidacji progów zwalniających w ciągu ulic Jaworowa oraz Biała Droga w Krakowie - druk             

nr 222.  

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie likwidacji progów zwalniających w ciągu ulic Jaworowa                  

oraz Biała Droga w Krakowie - druk nr 222.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/220/2016. 

 

Ad. 11. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie zbycia działek nr 408/9 i 408/44 obręb 7 jednostka 

ewidencyjna Podgórze położonych w Krakowie - druk nr 223.   

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie zbycia działek nr 408/9 i 408/44 obręb 7 jednostka 

ewidencyjna Podgórze położonych w Krakowie - druk nr 223.    

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie zbycia działek nr 408/9 i 408/44 

obręb 7 jednostka ewidencyjna Podgórze położonych w Krakowie - druk nr 223. 
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P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/221/2016. 

 

Ad. 12. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie zbycia części działki nr 101/3 obręb 12 jednostka 

ewidencyjna Podgórze położonej przy ul. Ludwinowskiej w Krakowie - druk nr 224.  

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie zbycia części działki nr 101/3 obręb 12 jednostka 

ewidencyjna Podgórze położonej przy ul. Ludwinowskiej w Krakowie - druk nr 224.  

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie zbycia części działki nr 101/3 

obręb 12 jednostka ewidencyjna Podgórze położonej przy ul. Ludwinowskiej w Krakowie - druk 

nr 224.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Rusocki, p. K. Gacek, p. P. Szewczyk, p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/222/2016. 

 

Ad. 13. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Bodzów – Rejon ulicy Widłakowej” - druk nr 225.  

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Bodzów – Rejon ulicy Widłakowej” - druk nr 225.  

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Bodzów – Rejon ulicy Widłakowej” - druk nr 225.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/223/2016. 

 

Ad. 14. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: 

„Rozbudowa istniejącego budynku rekreacyjno-sportowego o salę ćwiczeń oraz nadbudowa                    
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z przeznaczeniem na sale pensjonatowe przy ul. Winnickiej w Krakowie - druk nr 226.  

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: 

„Rozbudowa istniejącego budynku rekreacyjno-sportowego o salę ćwiczeń oraz nadbudowa                  

z przeznaczeniem na sale pensjonatowe przy ul. Winnickiej w Krakowie - druk nr 226.  

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy 

dla inwestycji pn.: „Rozbudowa istniejącego budynku rekreacyjno-sportowego o salę ćwiczeń 

oraz nadbudowa z przeznaczeniem na sale pensjonatowe przy ul. Winnickiej w Krakowie - druk 

nr 226.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/224/2016. 

 

Ad. 15.  

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji               

w sprawie odwołania ze składu Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 227.  

P. H. Krawczak odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie 

odwołania ze składu Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 227.  

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie odwołania ze składu Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

- druk nr 227.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. W. Bereziewicz, p. A. Puszkarz, p. H. Krawczak, p. P. Rusocki,    

p. K. Gacek, p. M. Dziarmagowski, p. Ł. Balon, p. A. Stawarz, p. U. Twardzik,                            

p. B. Paszkowski. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, 3 przeciw, 4 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/225/2016. 

 

Ad. 16. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji               

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2016 - druk nr 228.  

P. H. Krawczak odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie 

korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 

2016 - druk nr 228.  

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2016 - druk nr 228.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. U. Twardzik odczytała poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji                
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w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2016 – druk nr 228. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/226/2016. 

 

Ad. 17.  

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2016 – druk nr 229. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki              

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2016 – druk nr 229. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. B. Paszkowski zgłosił 2 poprawki do projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy 

VIII Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2016 – druk nr 229. 

W dyskusji udział wzięli: p. p. P. Rusocki, p. B. Paszkowski, p. Ł. Balon. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę nr 1 pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę nr 2 pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętymi poprawkami pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/227/2016. 

 

Ad. 18. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Pomocy 

Społecznej i Mieszkalnictwa w sprawie odwołania ze składu Komisji Pomocy Społecznej                        

i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 230.  

P. A. Stawarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Pomocy Społecznej                        

i Mieszkalnictwa w sprawie odwołania ze składu Komisji Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 230.  

P. A. Puszkarz ogłosił 5 minut przerwy. 

Po przerwie p. A. Puszkarz wznowił obrady, otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby 

zabrać głos. 

P. W. Bereziewicz zgłosiła poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Komisję Pomocy 

Społecznej i Mieszkalnictwa w sprawie odwołania ze składu Komisji Pomocy Społecznej                           

i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 230. 
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W dyskusji udział wzięli: p. A. Stawarz, p. P. Rusocki.    

P. A. Puszkarz ogłosił 1 minutę przerwy. 

Po przerwie p. A. Puszkarz poprosił o ponowne odczytanie poprawki. 

P. W. Bereziewicz ponownie odczytała poprawkę do projektu uchwały wniesionego                          

przez Komisję Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa w sprawie odwołania ze składu Komisji 

Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 230. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Stawarz, p. W. Bereziewicz, p. A. Puszkarz, p. K. Gacek. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/228/2016. 

 

Ad. 19. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Pomocy 

Społecznej i Mieszkalnictwa w sprawie nadania imienia Świętego Jana Pawła II Domowi 

Pomocy Społecznej przy ul. Praskiej 25 w Krakowie - druk nr 231.  

P. A. Stawarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Pomocy Społecznej                        

i Mieszkalnictwa w sprawie nadania imienia Świętego Jana Pawła II Domowi Pomocy 

Społecznej przy ul. Praskiej 25 w Krakowie - druk nr 231.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XX/229/2016. 

 

Ad. 20.  

 

P. A. Puszkarz zwołał XXI sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 25 maja 2016 r.                    

o godzinie 18:00. 

P. B. Augustyniak poinformowała, że odbiór bieżącego utrzymania ogródków jordanowskich 

odbędzie się w dniu 5 maja 2016 r. o godzinie 13:00. 

P. B. Augustyniak poinformowała, że spotkanie w sprawie budowy boiska przy SP 54 odbędzie 

się w dniu 25 kwietnia 2016 r. o godzinie 10:00. 

P. B. Augustyniak przedstawiła kwestie związane z przekazywaniem protokołów z posiedzeń 

komisji merytorycznych Rady oraz przesyłaniem wiadomości drogą elektroniczną. 

P. A. Puszkarz przypomniał o terminie zgłaszania zadań na rok 2017 – 24.04.2016 r. 

P. P. Rusocki poinformował, że posiedzenia Komisji Infrastruktury odbywać się będą                           

w pierwszy i trzeci wtorek miesiąca o godzinie 18:00. 

W dyskusji udział wzięli: p. R. Piętka, p. A. Puszkarz, p. B. Augustyniak. 

P. M. Dziarmagowski poinformował, że posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego                     

i Budownictwa odbywać się będą w pierwszy i trzeci wtorek miesiąca o godzinie 19:30. 

P. P. Rusocki poprosił o odpowiednie przygotowywanie pism na posiedzenia Komisji 

Infrastruktury oraz uwzględnianie opinii radnego z danego okręgu przy podejmowaniu uchwał 
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dotyczących warunków zabudowy. 

W dyskusji udział wzięli: p. K. Gacek, p. B. Augustyniak. 

P. Ł. Balon przypomniał o zgłaszaniu zadań na rok 2017 do Komisji Budżetowej. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Augustyniak, p. K. Gacek, p. A. Puszkarz. 

P. P. Rusocki poinformował, że posiedzenie Komisji Infrastruktury odbędzie się                               

w dniu 28 kwietnia 2016 r. o godzinie 17:00. 

W dyskusji udział wziął p. Ł. Balon, p. B. Augustyniak. 

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                               

w dniu 4 maja 2016 r. o godzinie 17:00. 

P. H. Krawczak poinformowała, że posiedzenie Komisji Edukacji odbędzie się                               

w dniu 4 maja 2016 r. o godzinie 18:00. 

P. M. Dziarmagowski poprosił, żeby radni uzupełnili dane kontaktowe zamieszczone na stronie 

internetowej oraz wyjaśnił kwestie związane w wydaniem opinii dla inwestycji przy ul. Piltza. 

W dyskusji udział wzięli p. P. Rusocki, p. W. Wyrwa, p. K. Gacek. 

P. W. Bereziewicz poprosiła o ustalenie harmonogramów posiedzeń komisji, zaprosiła 

wszystkich radnych na spotkanie w sprawie realizacji programu profilaktyki wad postawy                 

w dniu 25.05.2016 r. o godzinie 17 oraz poinformowała, że posiedzenie Komisji Zdrowia                          

i Profilaktyki odbędzie się w dniu 4 maja 2016 r. o godzinie 17:00. 

P. S. Siekacz poprosił o takie ustalanie terminów posiedzeń komisji, aby nie kończyły się one 

zbyt późno. 

P. B. Paszkowski zapytał o kwestie zgłaszania zadań na rok 2017.  

W dyskusji udział wzięli: p. Ł. Balon, p. P. Rusocki, p. B. Augustyniak, p. A. Puszkarz. 

P. P. Szewczyk przypomniał o posiedzeniu Komisji Kultury w dniu 25 kwietnia 2016 r.                                

o godzinie 17:30 oraz poinformował o piśmie dotyczącym remontu ul. Różanej. 

P. I. Smanio – Prezes Plaży Kraków poprosił o wsparcie wniosku do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Bulwary Wisły II”.  

W dyskusji udział wziął p. A. Puszkarz. 

 

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 21:18). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  
 


